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Tònia Batlle 

A conseqüència de la greu situació que pateixen els centres educatius a Lloret de Mar, el grup
parlamentari de Junts per Catalunya ha entrat una sèrie de preguntes escrites al Departament
d'Educació per saber quines són les actuacions que tenen previstes per alleugerir la situació.

"Lloret no es pot permetre tenir el sistema educatiu col·lapsat. Necessita posar en marxa nous
centre educatius, que permetin donar resposta a la manca de places escolars que pateix el
municipi" ha destacat la diputada, Tònia Batlle. Per aquest motiu, ha demanat també a la
conselleria d'Educació disposar de les ràtios d'alumnes durant el curs 2022-2023 de tots els centres
escolars que integren el Servei Educatiu.
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